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a r m a n m e l i . i r

 در نانوایی هم حرف  
»بسکتبال«  است 

فارس: اسدا... کبیر، رئیس هیات بسکتبال 
گلستان، در مورد قهرمانی تیم بسکتبال 
شهرداری گرگان در لیگ برتر اظهارداشت: 
این قهرمانی و آن شوت کار خدا بود و کمک 
کرد که بسکتبال گرگان برای چندین سال 
دیگر بیمه شود. الان هرکجا که می روید، 
خیابان، کوچه و نانوایی حرف از بسکتبال است 
و گرگان نشان داد که چقدر می تواند یک رشته 
را سرزبان ها بیندازد. وی ادامه داد: مسئولان 
استانی حمایت زیادی کردند و من یادم است 
که شهردار گفته بود باید روی بسکتبال مانند 
یک بنای شهری فکر کنیم و آن را بسازیم تا 
مردم احساس رضایت کنند. همین هم شد 
و دیدید مردم گرگان چقدر از این قهرمانی 
خوشحال بودند. رئیس هیات بسکتبال گلستان 
در مورد نامه شهردار گرگان به استاندار برای 
بخشیده شدن جرایم محدودیت کرونایی 
شب قهرمانی گفت: متاسفانه کرونا همه چیز 
را تحت تاثیر قرارداده و دعا می کنیم که زودتر 
از بین برود. مردم گرگان آنقدر منتظر این 
قهرمانی بودند که سرازپا نمی شناختند که 
به خیابان ها آمدند. در مورد بخشودگی جرایم 
کرونایی هم خود مسئولان باید تصمیم بگیرند، 
اما واقعا این قهرمانی شادی عجیبی را به مردم 
هدیه کرد. کبیر عنوان کرد: بیش از همه مردم 
خودشان می دانند که در خطر کرونا هستند و 
حتما رعایت می کنند. ما دوست داشتیم که 
این جشن زمانی برگزار شود که کرونا نباشد. 
به هرحال همه باید رعایت کنیم تا در کنار 

شادی سلامتی مان هم به خطر نیفتد.

خارجازمستطیلسبز

»امید«  به استقلال بر نمی گردد؟!
با پــایان رقـــابت های لیگ ستارگان 
قطر، نام »امید ابراهیمی« باردیگر برای 
هواداران تیم استقلال تهران موردتوجه قرار 
گرفت. با وجود اینکه هنوز فرصت زیادی 
تا آغاز پنجره نقل وانتقالاتی تابستانی در 
لیگ برتر ایران باقی مانده اما گمانه زنی ها 
و شایعات پیرامون بازگشت او به تهران تا 
جایی قوت گرفت که تماس هایی از طرف 
فرهاد مجیدی با این بازیکن خبر می داد. 
ابراهیمی که سومین فصل حضور در ترکیب 
تیم الاهلی قطر را تجربه می کند اکنون 
عنوان کاپیتانی این تیم را در اختیار دارد 
و با وجود علاقه قلبی به استقلال به نظر 
می رسد که شایعات بازگشتش به واقعیت 
تبدیل نمی شود. روزنامه »الرایه« قطر در 
خبری اختصاصی از منابع نزدیکش به الاهلی 
خبر داد، مدیران این باشگاه در نظر دارد تا 
به زودی پس از ارائه پیشنهاد قرارداد تمدید 
به هافبک ایرانی او را برای ادامه فعالیت در 
فوتبال قطر متقاعد کند. هم چنین باشگاه 
الاهلی دوحه به ریاست عبدا... ملا و محمد 
عبدا... المصطفوی )معاون( تصمیم گرفت 
تا قرارداد امید ابراهیمی را برای یک فصل 

دیگر تمدید کند.

خـــبر

دیـــدگــاه

پرسپولیس نایب قهرمان آسیاست و این نتایجی که گرفته 
دور از انتظار نبوده است. همه از این تیم توقع این نتیجه گیری 
را دارند. چون هم کادرفنی خوبی  در اختیار داریم و هم در 
تمامی پست ها بهترین بازیکنان ایران در ترکیب پرسپولیس 
هستند. امیدوارم در مراحل بعدی هم خوب ظاهر شویم تا 
ان شاا... به قهرمانی آسیا برسیم.   نقطه ضعف پرسپولیس در 
خط حمله بود که خداراشکر با حضور شهریار مغانلو و عیسی 
آل کثیر رفع شده است و تبدیل به نقطه قوت این تیم شده و 
حالا تیم کاملی را در اختیار داریم و شانس نخست قهرمانی در 
آسیا هستیم. عیسی و شهریار رفته رفته جاافتادند و به خوبی 
با شرایط کنار آمده و درک متقابلی بین آنها و هافبک های تیم 
به وجود آمده و همین موضوع تیم کاملی را در اختیار یحیی 
گل محمدی قرار داده است. ممکن است تیم های این گروه به 
اندازه برخی از گروه ها قوی نباشند اما قطعا تیمی که توانسته در 
سطح اول آسیا حضور پیدا کند تیم قوی و قابل احترامی است. 
ما هنوز قهرمان نشدیم که عده ای نگران شده اند. تازه بعد از این 
مرحله پرسپولیس به تیم های قوی تری خواهد خورد و عیار 
خود را به خوبی نشان خواهد داد. من از اینکه یحیی توانست 
رکورد تعداد پیروزی متوالی پرسپولیس که با من بوده را 
بکشند بسیار خوشحال هستم. زمان حضور من در پرسپولیس 
شرایط با الان کاملا فرق داشت. من بازیکنان مصدوم و بعضا 
گمنامی را در اختیار داشتم که در ابتدای راه بودند. وضعیت 
مدیریت باشگاه نامشخص بود. الان شرایط برای یحیی کاملا 
خوب است و ان شاءا.. این بار قهرمانی آسیا را برای پرسپولیس 
به ارمغان بیاورد. در مورد عملکرد سیدجلال حسینی باید 
بگویم  به نظر من سن برای سیدجلال تنها یک عدد است و او 
خود را همچون روزهای جوانی آماده نگه داشته است و زندگی 
سالمی دارد. او به یک بلوغ فکری و تاکتیکی رسیده است که 
به عنوان یک رهبر عصای دست پرسپولیس است و این نقطه 
قوت این تیم نیز محسوب می شود . او دقیقا در نقطه اوج خود 

قرار دارد و می تواند بهترین الگو برای بازیکنان جوان باشد.

پرسپولیس شانس اول قهرمانی است 

    حکم خوب 
بــا حـــکم منصور قنبرزاده، سرپرست دبیرکلی 
فدراسیون فوتبال، حامد مومنی سرپرست دپارتمان 
راهبردی فدراسیون فوتبال  شد. وی ناظر ایرانی برگزاری 

مسابقات بین المللی فیفاست. 

        کلین شیت
تیم ماریتیمو در شبی که عابدزاده درخشید، به یک 
پیروزی ارزشمند در لیگ پرتغال دست یافت تا امیدوار به 
بقا در لیگ باشد. امیر عابدزاده در این بازی همچون دیدار 

قبل کلین شیت کرد.

         توئیت
سعد الحارثی خــــبرنگار سعودی و طرفدار الاهلی 
در توئیتی جنجالی، نوشت: بازیکنان الاهلی باید در 
15 دقیقه ابتدایی بازی مقابل استقلال مهدی قائدی را 

مصدوم کنند! 

ت
شــ
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در فصل جاری لیگ قهرمانان آسیا نمایندگان 
کشورمان تاکنون نتایج بهتری نسبت به فصول 
مهدوی  محمدرضا  کرده اند.  ثبت  گذشته 

پیشکسوت فوتبال در این صوص صحبت کرد. 
 عملکرد نــمایـندگان کشورمان در 
لیگ قهرمانان را چگونه ارزیابی می کنید؟

 خوشبختانه چهار نماینده کشورمان در قیاس با 
دوره های گذشته عملکرد بهتری را ارائه کردند ولی 
باید این حقیقت را بپذیریم که از لحاظ حرفه ای 
عقب هستیم و اگر بخواهیم امکانات سخت افزاری 
و نرم افزاری تیم های کشورمان را با حریفان قیاس 

کنیم، در شرایط ضعیف تری هستیم. 
  استقلال مقابل الدحیل قطر متوقف شد!

 تیم خوب استقلال در حالی قربانی اشتباهات 
داوری شد که به نظرم اشتباهات فردی نیز به این 
تیم لطمه زد. گل نخست الدحیل با تصمیم غلط 
داور در اعلام پنالتی رقم خورد ولی نباید فراموش 
کنیم که پیش از آنکه صحنه مشکوک به پنالتی 
رخ دهد و داور تصمیم غلطی بگیرد، وریا غفوری 
که سابقه بازی ملی دارد، می توانست توپ ارسالی 
را بدون کنترل روی سینه اش دفع کند تا آن 
صحنه مشکوک رخ ندهد. در گل دوم الدحیل هم 
داور دچار اشتباه شد. یکی از بازیکنان الدحیل با 
کشیدن دست مدافع استقلال اجازه نداد او بپرد 
و ضربه سر بزند اما اشتباهی که در مهار مهاجم 
قدبلند الدحیل رخ داد این بود که یک بازیکن از 
پشت او را پوشش نداده بود و این بازیکن به راحتی 
بلند شد و ضربه سرزد. استقلال در دو بازی 6 گل 
از الدحیل خورد. کادرفنی استقلال باید ایرادهای 

خط دفاعی تیمش را برطرف کند.
  دیدار بعدی استقلال با الاهلی عربستان 

است!
اگر دچار اشتباه خاصی نشویم بدون تردید 
پیروزی با استقلال خواهد بود چون این تیم جایگاه 
بالاتری از الاهلی دارد. می توان از این موضوع 
استفاده کافی برد تا شاهد پیروزی آبی پوشان 
باشیم. استقلال بدون شک می تواند الاهلی را 

شکست دهد.

گفــتوگــو
محمدرضا   مهدوی:

استقلال می تواند 
 »الاهلی«  

را شکست دهد

فوتبالداخلی
تسنیم: مدافع پیشین استقلال گفت که شاگردان مجیدی 
می توانند با ارائه بازی های هوشمندانه در دو دیدار آخر خود 
جواز صعود از مرحله گروهی لیگ قهرمانان را کسب کنند. 
مهدی امیرآبادی اظهارداشت: بازی خیلی خوب و درگیرانه ای 
با الدحیل داشتیم، اما متاسفانه مثل بازی رفت در این دیدار 
هم مدافعان میانی استقلال دچار  اشتباه شدند. با  وجود این 
شرایط در ادامه راه همه چیز در دست استقلال است و آنها 
هستند که می توانند با یک بازی هوشمندانه به مرحله بعدی 
صعود کند. وی  تصریح کرد: استقلال در دیدار برگشت مقابل 
الدحیل نمایش خیلی خوبی  داشت و در بیشتر دقایق هجومی 
ظاهر شد. پس از تساوی یک- یک از سوی کادرفنی تغییر 
سیستم داده شد اما متاسفانه  نتیجه تساوی ماند و امتیازات 
تقسیم شد. مدافع پیشین تیم فوتبال استقلال در خصوص 
اینکه کدام بازیکن نمایش بهتری داشت، گفت: در این دیدار 
نفراتی چون وریا غفوری و مهدی مهدی پور نمایش خیلی 
خوبی داشتند و با کمترین پاس های اشتباه روند تاکتیکی 
استقلال را به جلو هدایت کردند، سایر بازیکنان هم زحمات 
خود را کشیدند. امیرآبادی خاطرنشان کرد: فشردگی بازی ها 
روی بازیکنان تاثیر منفی گذاشته و از نظر عصبی  و روانی به 
آنها فشار وارد می شود. بازیکنان باید این دیدار را فراموش 
کنند و با ریکاوری ذهنی به فکر دو دیدار سخت خود مقابل 
الاهلی عربستان و الشرطه باشند تا با دو برد خوب در دو بازی 

آخر به مرحله بعدی صعود کنند.

  زین  الدین زیــدان و شــاگردانش در دوررفت از مرحله 
نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا میزبان خواهند بود. این بازی در 
حالی برگزار می شود که باشگاه رئال مادرید و رئیسش »پرس« 
به خاطر نقشی که در تشکیل سوپرلیگ اروپا داشتند، به شدت از 
سوی اهالی فوتبال و رسانه ها تحت فشار قرار گرفتند و حملات 
فراوانی به آنها شد. زیدان اما به این موضوع توجهی ندارد و سعی 
کرده که تمام تمرکز خود و تیمش معطوف به بازی سه شنبه 
شب باشد. او گفت: این سخت ترین بازی ماست، چون همیشه 
بازی بعدی سخت ترین بازی است. لیگ قهرمانان تورنمنت 
خاصی اســت اما ما بازی های مهم دیگری هم داشته ایم. ما 
آماده ایم و می خواهیم یک بازی خوب را به نمایش بگذاریم. 
رقابت کردن برای ما مهمترین چیز است. این مرحله نیمه نهایی 
است پس باید انتظار یک بازی ســخت را داشت. اما من فکر 
نمی کنم که چلسی بخواهد بسته بازی کند. آنها تیمی کامل 
هستند که هم در حمله و هم در دفاع خوب کار می کنند. باید 
حواس مان را جمع کنیم و به فکر ایجاد موقعیت باشیم. برای 
اینکه بتوانیم به چلسی ضربه بزنیم باید بهترین بازی مان را 
ارائه کنیم. زیدان در ادامه به ســوالاتی درباره تهدیدات یوفا 
و احتمال تاثیرگذاری این ســازمان روی داور بازی سه شنبه 

تشکیل شب به تلافی کاری که تیم اسپانیایی برای 
سوپرلیگ انجام داده، اینگونه پاسخ داد: 
اینکه فکــر کنیم ما فصــل آینده در 
لیگ قهرمانان نخواهیم بود، مزخرف 
است. همه چیز گفته شده است. درباره 
اینکه ما فصل آینده در لیگ قهرمانان 
نخواهیم بــود هم زیاد حــرف زده 

می شــود. چیزی که بــرای من 
اهمیت دارد بازی سه شنبه است. 
مردم زیاد حرف می زنند و ما هم 
نمی  توانیم جلوی آنها را بگیریم. 
ما هم می خواهیم فصل آینده 
رئال مادرید را در لیگ قهرمانان 
ببینیم. برای ما چیزی که مهم 
است عملکردمان در زمین بازی 

است. 

بینالملل

حمیددرخشان
کارشناس فوتبال 

آرمان ملی: »حمید جاسمیان«، پیشکسوت فوتبال و بازیکن تیم های 
شاهین و پرسپولیس که به دلیل کرونا دار فانی را وداع گفت، روزگذشته 
در قطعه نام آوران بهشت زهرا)س( به خاک سپرده شد. علاوه بر هواداران 
پرسپولیس و شاهین، هواداران تیم های رقیب نیز برای وی احترام خاصی 

قائل بودند. 
  درگذشت 

جاسمیان سابقه حضور در تیم های شاهین و پرسپولیس را در کارنامه 
داشت و در مدت زمان حضورش در پرسپولیس با این تیم ۳ عنوان 
قهرمانی به دست آورد. مرحوم حمید جاسمیان که چند روزی براثر ابتلا 
به کرونا در یکی از بیمارستان های تهران بستری بود، روز یکشنبه  پس از 
وخامت حالش درگذشت. پیکر این پیشکسوت فوتبال کشورمان دیروز 
با حضور تعدادی از پیشکسوتان فوتبال از جمله علی پروین، فریدون 
ممبینی، محمد پنجعلی، سعید عزیزیان، نماینده صندوق حمایت از 
قهرمانان و پیشکسوتان و شماری از هواداران فوتبال در قطعه نام آوران 
بهشت زهرا)س( به خاک سپرده شد. هانیه جاسمیان دختر مرحوم 
جاسمیان گفت: از همه دوستان، هم دوره ای  های پدر و بسیاری از عزیزان 
که در بیمارستان و مراسم تدفین شرکت کردند کمال تشکر را دارم. وی 
ادامه داد: همچنین از صندوق حمایت از قهرمانان و پیشکسوتان که در 
کنار پدر بودند تشکر و قدردانی می کنم. مرحوم پدر همواره از محبت 
صندوق و مراسم تجلیلی که برایش گرفتند به نیکی یاد می کرد و می گفت 

روز تجلیل را هرگز فراموش نکرده به یاد خواهم داشت.
 پرسپولیس

باشگاه پرسپولیس در واکنش به درگذشت کاپیتان اسبق نوشت: 
مدیرعامل، اعضای هیات مدیره، کادرفنی، بازیکنان و کارمندان باشگاه 

فرهنگی ورزشی پرسپولیس، اندوهگین و متاثر بابت از دست دادن یکی 
دیگر از عزیزان و بزرگان خانواده بزرگ پرسپولیس و عضو کمیته انضباطی 
باشگاه، این ضایعه را به خانواده محترم زنده یاد جاسمیان، هواداران پرشور 
پرسپولیس، خانواده ورزش و فوتبال و پیشکسوتان تسلیت می گوید. او را 

همیشه با خوبی هایش به یاد خواهیم داشت. یادش گرامی باد.
  استقلال

باشگاه استقلال در خصوص درگذشت جاسمیان نوشت: باشگاه 
استقلال درگذشت مرحوم حمید جاسمیان، بازیکن اسبق تیم های ملی، 
شاهین و پرسپولیس، را به جامعه ورزش و خانواده آن مرحوم تسلیت 

می گوید. روحش شاد و یادش گرامی باد.
 سازمان لیگ 

سایت سازمان لیگ نوشت: با نهایت تاسف درگذشت حمید جاسمیان 
پیشکسوت پرسپولیس را به خانواده محترمش و جامعه فوتبال تسلیت 
می گوییم و برای آن عزیز سفر کرده رحمت و مغفرت و برای بازماندگان 

صبر و شکیبایی از خداوند تبارک و تعالی مساتلت داریم.
 علی پروین 

علی پروین پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس در مراسم تشییع 
پیکر حمید جاسمیان اظهارداشت: حمید جاسمیان یکی از بازیکنان 
بسیارمحبوب و باشخصیتی بود که در طول عمرم دیده بودم. من فقط 
می توانم از خداوند برای خانواده جاسمیان طلب صبر کنم. او ادامه داد: 
مسئولان باید زمانی که پیشکسوتان زنده هستند به داد آنها برسند. 
پیشکسوتان به کمک مالی احتیاجی ندارند، اما از لحاظ معنوی نیاز به 
حمایت دارند، مثلا وزارت ورزش وجوانان می تواند از آنها تقدیر کند اما 

متاسفانه در کشور ما این اتفاقات هیچوقت رخ نمی دهد.

AFC 
 AFC سایت »کنفدراسیون فوتبال آسیا«، شیخ سلمان رئیس
در پیامی درگذشت حمید جاسمیان کاپیتان سابق تیم ملی ایران و 
پرسپولیس را تسلیت گفت. شیخ سلمان گفت: جاسمیان قبل از پیوستن به 
پرسپولیس مدافعی توانمند در باشگاه شاهین بود. وی افزود: من به نیابت 
از خانواده بزرگ فوتبال آسیا درگذشت حمید جاسمیان اسطوره باشگاه 
پرسپولیس را تسلیت می گویم. او همیشه در یاد و خاطره ما می ماند چون 

یکی از پیشگامان توسعه فوتبال برای نسل های آینده ایران و آسیا بود.

خاکسپاری اولین کاپیتان تاریخ »پرسپولیس« 

آرما ن  ملی: در هفته های گذشته جنجال های 
زیادی برای تزریق واکسن کرونا به شهرداران 
و مدیران شهری اهواز، آبادان، علی آبادکتول 
و این اواخر شهردار اصفهان پیش آمد. بعداز 
واکسیناسیون ورزشکاران المپیکی حالا تیم ملی 
فوتبال هم به دنبال واکسیناسیون است که 
واکنش هایی را به دنبال دارد. البته در دیگر 
کشورها اوضاع و طرز فکر ورزشکاران همچون 

کشور ایران نیست! 
  المپیکی ها 

سیدرضا صالحی امیری، رئیس کمیته ملی 
المپیک در خصوص تصمیم کمیته بین المللی 
المپیک جهت استفاده از واکسن کرونا گفت: 
»از نظر کمیته بین المللی المپیک اجباری 
وجود ندارد، اما توصیه کرده اند واکسن بزنید 
و بیایید. حتی به ما گفته اند که حاضر هستند 
دو برابر تعداد کاروان، واکسن بدهند«. بعداز 
آن بود که ورزشکاران المپیکی ایران در اولویت 
واکسیناسیون قرار گرفتند. »مجتبی عابدینی« 
ستاره المپیکی شمشیربازی نخستین ورزشکاری 
بود که واکسن کرونا را دریافت کرد. البته آن طور 
که گفته شده دو تن از ورزشکاران المپیکی 
کشورمان واکسن نزدند ولی تا قبل از اعزام به 

المپیک واکسن کرونا به آنها تزریق می شود. 
 پیام  بیرانوند 

علیرضا بیرانوند 26 فروردین ماه در پیامی  
که برای برنامه »سلام صبح بخیر« ارسال کرده 
این چنین گفته است: »به جای ایجاد ستاد 
کمک به تیم ملی به فکر بازیکنانی باشند که 
واکسن نزده اند. ما خردادماه برای برپایی اردوی 
آماده سازی به جزیره کیش می رویم. خدای 
ناکرده اگر یکی از بازیکنان کرونا بگیرد، باید دو 
هفته قرنطینه شود و عملا چهار بازی انتخابی 
جام جهانی در بحرین را از دست می دهد. من 
با آقای قنبرزاده )دبیر کل فدراسیون فوتبال(، 
پزشک تیم ملی و مترجم اسکوچیچ صحبت 
کردم. به جای اینکه به فکر اردو در کیش باشند 
فکری به حال واکسن بازیکنان تیم ملی کنند که 
وقتی به اردو می آیند، همه واکسن زده باشند. 
من، علی قلی زاده، کاوه رضایی و میلاد محمدی 
که در بلژیک هستیم، واکسن نزده ایم. تا الان فقط 

بازیکنانی که در قطر بازی می کنند و شاید سردار 
آزمون )روسیه( واکسن زده باشند. هیچ بازیکن 
دیگری واکسن نزده است.« بیرانوند در ادامه 
حرف هایش اظهارکرد: »برای بازی با سوریه ما 
5 روز در اتاق هایمان بودیم چون تست کرونای 
۳ بازیکن مثبت شده بود. از ترس اینکه کرونا 
نگیریم در اتاق قرنطینه بودیم و حتی غذای ما را 
بعداز تمرین در اتاق می گذاشتند. خیلی سختی 
کشیدیم و پروتکل های بهداشتی را خیلی رعایت 
کردیم. فکروذکر فدراسیون فوتبال باید این 
باشد که بازیکنانی که قرار است به بحرین بروند، 

واکسن بزنند. شرایط خیلی سخت است.«
 درخواست اسکوچیچ 

دراگان اسکوچیچ درباره شرایط تیم ملی 
برای حضور در رقابت های انتخابی جام جهانی 
2022 گفت: در یکماه باقیمانده تا بازی های 
مقدماتی، کادرفنی و من، بادقت و توجهی 
مضاعف روی تمام بازی ها تمرکز خواهیم کرد 
تا بتوانیم آماده ترین و بهترین بازیکنان حال 
حاضر را انتخاب کنیم. علاوه بر این، عملکرد 
موفقیت آمیز باشگاه های ایرانی در مسابقات 
آسیایی مایه مسرت است؛ چرا که رقابت بین 
بازیکنان برای پوشیدن لباس تیم ملی را داغ تر 
می کند و این خواسته ماست. وی افزود: آقای 
عزیزی خادم و تیم محترم شان حداکثر تلاش 

خود را به کار گرفته اند تا از فراهم آمدن شرایط 
لازم برای موفقیت تیم ملی اطمینان حاصل کنند. 
مدت زمان زیادی نیست که او بر مسند ریاست 
فدراسیون تکیه زده و در شروع کار با کوهی از 
مشکلات مواجه بوده است. من بلندپروازی و 
جدیت در کار و عزم و انگیزه برای حل مشکلات 
را در رئیس شاهدم. ضمن اینکه در جریان هستم 
که مسئولان فدراسیون از هیچ تلاشی برای تهیه 
واکسن برای اعضای تیم ملی فروگذار نکرده اند. 
مساله ای که بسیار حائز اهمیت است، چرا که 
احتمال غیبت بازیکنان را به حداقل می رساند. 
به علاوه، موضوع اسکان در یک هتل با امکانات 
عالی و پروازهای اختصاصی هم مرتفع شده 
است. در این روزها همه ما در کنار هم در تلاشیم 
تا هر مساله دیگری که ممکن است جو حرفه ای 

تیم ملی را مشوش کند، حل وفصل کنیم.
 نظر پیشکسوت 

ابراهیم قاسمپور در خصوص درخواست 
علیرضا بیرانوند و دراگان اسکوچیچ مبنی بر 
تزریق واکسن به اعضای تیم ملی فوتبال ایران 
اظهارداشت: واقعیت این است که باید شرایطی 
فراهم شود که همه مردم واکسن بزنند و از این 
ویروس در امان بمانند. وی افزود: اینکه اسکوچیچ 
چنین خواسته ای دارد، می خواهد شرایط خودش 
را در نظر بگیرد. شاید حق طبیعی اوست که بگوید 

تیم ملی فوتبال نیاز به واکسن دارد، اما مردم هم 
در این زمینه حق دارند. بازیکن اسبق تیم ملی 
ایران تاکید کرد: من هم قبول دارم که اعضای 
تیم ملی باید واکسن بزنند ولی از طرفی اعضای 
کاروان اعزامی  به المپیک به تازگی واکسن زده اند. 
ضمن اینکه هیچکس تافته جدا بافته نیست. 
در این زمینه باید برنامه ریزی صورت بگیرد و 
کسانی که واقعا در معرض خطر هستند و مشکل 

دارند، باید در اولویت قرار بگیرند.
  واکنش متفاوت 

اریکا ویبه، کشتی گیر زن کانادایی و قهرمان 
المپیک در وزن ۷5 کیلوگرم، در این مورد گفت: 
»نیاز واقعی در حال حاضر این است که واکسن 
به دست مردمی  برسد که بیشترین خطر را از 
نظر بیماری کرونا تجربه می کنند، آنهایی که 
مدت هاست در بیمارستان ها هستند و آنهایی 
که در خط مقدم مبارزه با این بیماری قرار دارند.« 
در کانادا اما ورزشکارانی مثل »ایوان دانفی« 
از این نگران هستند که اگر ورزشکاران برای 
دریافت واکسن در اولویت قرار گیرند مردم 
علیه آنها شوند: »این کار باعث ناراحتی مردم 
می شود و کل جامعه را رودرروی ورزشکاران قرار 
می دهد. به نظرم با این کار ورزشکاران توانایی 
الهام بخش بودن و الگوبودن برای مردم را از 
دست می دهند و دیگر نمی توانیم از قدرت ورزش 
برای روحیه بخشیدن به مردم استفاده کنیم.« 
او اظهارکرد: امیدوارم نوبت واکسینه شدن من 
بعداز همه ورزشکاران دیگر باشد و البته امیدوارم 
مردم نیازمند در اولویت قرار گیرند. وی ادامه داد: 
»ارزش ما به عنوان ورزشکاران به سلامت و قدرت 
جامعه ما بستگی دارد. بدون جامعه و مردم ما 
هیچ چیزی نیستیم.« از سوی دیگر دولت ژاپن 
برای فروکش کردن خشم رسانه های این کشور 
در رابطه با واکسن ورزشکاران المپیکی اعلام 
کرد، این ورزشکاران در اولویت دریافت واکسن 
نیستند. دبیر ارشد کابینه، »کاتسونوبو کاتو«، 
گفت که دولت قصد ندارد اولویت را به ورزشکاران 
المپیکی بدهد. واکسیناسیون کرونا در ژاپن از 
اکثر اقتصادهای بزرگ بسیار عقب تر است، فقط 
یک واکسن تاییدشده و تقریبا یک میلیون نفر از 

ماه فوریه اولین دوز را دریافت کرده اند.

ورزشکاران کانادا مردم را در اولویت می دانند، اما 

»اسکوچیچ« و »بیرانوند«  به دنبال واکسن کرونا 

آرمان ملی:  شب گذشته مسابقات لیگ قهرمانان آسیا ادامه 
یافت و نمایندگان کشورمان مقابل حریفان خود به میدان  رفتند. 
تیم پرسپولیس بعد از 4 برد متوالی در این رقابت ها شکست خورد 

و تراکتور تساوی دیگری در این مسابقات ثبت کرد.
 باخت 

اگر چه سرخ ها با تمام ترکیب خود برای قطعی کردن صعود 
مقابل الوحده پا به میدان گذاشته بودند، در پنجمین دقیقه غافلگیر 
شدند تا ماتاوز با نفوذ به هجده قدم، طاق دروازه پرسپولیس را فرو 

بریزد. پس از این گل، شاگردان گل محمدی مالک بلامنازع زمین 
بوده و حلقه محاصره را روی الوحده تنگ کرده بودند. این برتری 
پرسپولیس تا میانه های نیمه اول ادامه   داشت. اواخر نیمه  بازهم 
پرسپولیس نبض دیدار را به دست گرفت ولی دفاع پرتعداد الوحده 
اجازه جبران گل خورده را سرخ پوشان نداد تا شاگردان گل محمدی 
بازنده به رختکن بروند. سرخ پوشان در دقایق ابتدایی نیمه دوم 
همچنان توپ و میدان را در اختیار داشتند و چند خطر روی دروازه 
الوحده خلق کردند که بی نتیجه ماند. سرخ ها فرصت های خوب شان 

را یکی از پس دیگری از دست دادند. در وقت های تلف شده نیز 
بازیکنان باتجربه خط حمله الوحده با کنترل مسابقه، زمان را 
گذراندند تا سه امتیاز ارزشمند مقابل نماینده ایران به دست آورند.  

 تساوی تراکتور 
دیدار تیم های فوتبال تراکتور و پاختاکور در ورزشگاه شارجه 
برگزار شد.  دقیقه ۷  میلاد فخرالدینی بازیکن تراکتور با پاس در 
عمق، توپ را به پیمان بابایی در محوطه جریمه رساند اما ضربه این 
بازیکن با اختلاف از کنار دروازه حریف به بیرون رفت.  دقیقه ۳۹ 
بازیکنان تراکتور صاحب موقعیت گلزنی شدند، اما تجمع مدافعان 
پاختاکور اجازه بازشدن دروازه این تیم را نداد.   دقیقه 4۱ ضربه 
خطرناک بازیکن پاختاکور از کنار دروازه تراکتور به بیرون رفت.  
نیمه اول بدون گل به پایان رسید. در نیمه دوم هم هیچکدام از 
تیم ها موفق به گلزنی نشدند تا این مسابقه با تساوی بدون گل به 

پایان برسد.

صعود به تاخیر افتاد؛ 

الوحده 1 -  پرسپولیس 0  ؛ هرچه زدند، گل نشد 
   تساوی دیگر در پرونده تراکتور


